
Oświadczenie złożone 

przez senatora Aleksandra Szweda 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Pomimo systematycznej poprawy stan polskich dróg samorządowych wciąż stanowi jedną z podstawo-

wych barier ograniczających wzrost poziomu bezpieczeństwa ruchu drogowego. Jest on także czynnikiem 

obniżającym aktywność gospodarczą i inwestycyjną oraz konkurencyjność regionów i poszczególnych 

ośrodków gospodarczych. Dlatego cieszą mnie działania rządu premiera Mateusza Morawieckiego, które 

wychodzą naprzeciw potrzebom samorządów. Mam na myśli ustanowienie historycznego programu wsparcia 

przebudowy dróg gminnych i powiatowych – Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Uprzejmie proszę o uzupełnienie informacji, które otrzymałem w odpowiedzi na oświadczenie kierowane 

w tej sprawie 2 lata temu, w kwestii tego, jak wyglądało wsparcie remontów dróg gminnych i powiatowych 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w latach 2019–2022 – oraz w ramach innych programów 

wsparcia od roku 2016 – w kraju oraz w moim regionie, tj. w powiatach dzierżoniowskim, kłodzkim i ząb-

kowickim w województwie dolnośląskim. 

Z poważaniem 

Aleksander Szwed 

 
 


